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§ I. 

§ 2. 

§ 3. 

§ 4. 

J usteringsperson Robert Holm berg utses. 

Fastställande av dagordningen 

Föregående protokoll 

Studierektor: 
a) Institutionsstyrelsemöte 27 /2 
b) Utvecklingstid 

Dagordningen fastställs enligt utskick. 

Föregående protokoll läggs med godkännande till handlingarna. 

a) Jonas Bjärehed lyfter: 
Beslut om ytterligare besparingar. Se protokoll 2024:2 med 
bilaga som finns på hemsidan. Dessa innebär bland annat: 
- Arbetstidsavtalet ska följas; för lektorer ska 10% administration 
frigöras och rapporteras separat. 
- Sänkning av faktor till 2 för upprepade seminarier. 
- Översyn av faktorersättning mer generellt, rapporteras på 
institutionsstyrelsemötet i september 2024. 
- För psykologprogrammet förlsag på besparingar på 10%. 
- Utreda och ta fram förslag på sam läsning och samordning 
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mellan psykologprogrammet och fristående kurser. För 
psykologprogrammet även diskussion kring ny utbildningsplan. 
Berörda ledningsgrupper ska återkomma till 
institutionsstyrelsemötet 4/6. 
Se vidare § 7. 

b) Jonas Bjärehed meddelar att inga fler önskemål om 
utvecklingstid har inkommit. De timmar som finns sparas till 
kommande behov. 

§ 5. Förslag kursplaneändring kurs 9 

§ 6. Kursutvärdering 
a) Kurs 14 

§ 7. Översyn ekonomi 
a) Uppdatering åtgärder och planering 
b) Behov av ytterligare besparingar - 
diskussion 

Mötet diskuterar lagt förslag. Några punkter som särskilt lyfts: 
- Nytt är att studenterna ska göra bedömningssamtal; en del av 
redan beslutade besparingar. 
- Delen fallstudiemetodik försvinner som delkurs och integreras i 
de två andra. 
- Lärandemålen i förhållande till kurserna 6 och 13 behöver ses 
över och samordnas. Förslagsvis hålls separat möte över 
kursgränserna. 
- Formalia kring ny kurskod. 

Pelle Olsson återkopplar till Catharina Strid. 

a) Kurs 14. 
Punkter som lyfts: 
- Examinatorsråd för att hantera uppsatser som riskerar att bli 
underkända har diskuterats men införs ej i nuläget pga resursbrist 
- kursen börjar istället med att ha en extra examinator för 
svårbedömda uppsatser. 
- Delkursen populärvetenskaplig artikel. Förmågan att förmedla 
kunskap/vetenskap är viktig men var någonstans i utbildningen 
ska det komma in. 
Margit Wångby Lundh återkommer senare i vår med konkret 

förslag på kursplaneändringar. 
Möte har hållits med kurs- och delkursansvarig och 

administrationen. 

Efter mötet läggs kursutvärderingen ut på hemsidan. 

a) Jonas Bjärehed påminner om de beslut om besparingar som är 
antagna; styrelsemöten under hösten 2023. Det gäller bland annat 
att studenter ska göra bedömningssamtalen, kurs 9, samt översyn 
och minskning av köpta utbildningstjänster. 

b) På styrelsemötet 27 /2 togs beslut om ytterligare besparingar; 
se § 4 a ovan. Fler förslag för psykologprogrammet: 
- Översyn av handledning (köpta utbildningstjänster), på kurs 9 
och 10. 
- Avskaffa utbildningsterapin. Kostnaden för ersättning till 
studenter är på cirka 1 miljon kronor per år. 

I arbetet med besparingar behöver lösningar tas fram som är 
hållbara på sikt och med bevakning på att utbildningen i stort 
inte blir sämre. 
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Då några formuleringar upplevs som otydliga ska Jonas Bjärehed 
be Martin Wolgast, biträdande prefekt, om förtydliganden. 

§ 8. Sam läsning och samordnad undervisning 
mellan FK och PSP 

§ 9. Rapporter: 
a) Studentrepresentanterna 
b) Y rkeslivsrepresentanterna 

Diskuteras inte som enskild punkt; se även§ 7. 

a) Ingen närvarande. 

b) Njördur Viborg och Dariush Djamnezhadhar inget särskilt att 
rapportera. 

§ 10. Övrigt I övrigt inget. 

Vid protokollet 

~(/4UM~- 
Anita Lennerstedt 

~ Justeras 

~."~l -~ 


